
Fra: Trude T <ttomren@hotmail.com>
Sendt: 21.06.2022 09:48:08
Til: Lars Fjeldstad <Lars.Fjeldstad@osteroy.kommune.no>, Runar Ludvigsen 
<runar.ludvigsen@osteroy.kommune.no>
Emne: spørsmål i HS

Ordførar;
MDG ynskjer å få svar på  spørsmål i følgjande sak:
 
Vi, til liks med mange av innbyggjarane i Haus, er uroleg for tilstanden til Gamlebrua/Steinbrua i Haus.
Den står på OVF sin grunn, men er kommunal veg ifølgje eit brev frå OVF datert tilbake til 2018.
(brevet ligg vedlagt)
 
(Eg vil seie litt meir om bakgrunnen for spørsmålet på møtet)
 
Spørsmål 1: har det vore gjort noko frå kommunalt hald sidan brevet (vedlagt)  frå OVF kom i 2018?
Spørsmål 2: kva er planen framover for å ta vare på dette kulturminnet?
 
 
 
Beste helsing 
Trude Tomren, tlf   93 25 77 67
 


